

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

February 19, 2015

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 19 février 2015

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/4824/index.do>.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/4824/index.do>

DISMISSED / REJETÉE

Pascal Beaudoin c. Sa Majesté la Reine (Qc.) (Criminelle) (Autorisation) (36109)

(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée. /

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Osmose-Pentox Inc. v. Société Laurentide inc. (F.C.) (Civil) (By Leave) (36033)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Provigo Québec inc. c. Syndicat des travailleurs et travailleuses de Provigo, Entrepôt Armand-Viau et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36024](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Cowichan Valley Regional District v. Paldi Khalsa Diwan Society et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36133](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

Information and Privacy Commissioner of Alberta v. Imperial Oil Limited et al. (Alta.) (Civil) (By Leave) ([36098](#))

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent, Her Majesty the Queen in Right of the Province of Alberta, as represented by the Minister of Environment. /

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur de l'intimée Sa Majesté la Reine du chef de la province de l'Alberta, représentée par le ministre de l'Environnement.)

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

John Andrew McCombie et al. v. Romeo Joseph Phillion (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36093](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

Bryan Teskey v. Attorney General of Canada (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36137](#))

Coram: Abella / Karakatsanis / Côté

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Caroline Louise Denby McLean v. Clarence Ross Yaremko (Man.) (Civil) (By Leave) ([35994](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Nisichawayasihk Cree Nation Family and Community Wellness Centre Inc. v. First Nations of Northern Manitoba Child and Family Services Authority et al. (Man.) (Civil) (By Leave) ([35989](#))

Coram: Abella / Rothstein / Moldaver

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330